
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 16. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 447
Af artiklen ”Kun hver anden får medhold: Det har aldrig været sværere at få
anerkendt en arbejdsulykke” bragt i Ugebrevet A4 den 5. maj 2017 fremgår
det, at kun hver anden anmeldte arbejdsulykke bliver anerkendt som arbejds-
skade, jf. http://www.ugebreveta4.dk/det-har-aldrig-vaeret-svaerere-at-faa-an-
erkendt-en-ar_20803.aspx. Vurderer ministeren, at Højesteretdommen fra de-
cember 2016 - der omtales i fagbladet Chaufføren fra april 2017 og som bety-
der, at en arbejdsskade ikke må afvises med henvisning til, at en rask person
ikke ville få en skade af den givne påvirkning – vil få en betydning for antallet
af sager, hvor arbejdsulykken anerkendes som arbejdsskade?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lennart Damsbo-Andersen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lennart.Damsbo-Ander-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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